



To Ananda;

Article Contest
වෙளிநாட்டு වෙළඳ සම්පත් දෙපාර්තමේන්තුව
வெளிநாட்டு வளங்கள்திணைக்களம்
Department of External Resources

5/03/18

මහලේකම් කාර්යාලය (3වැනි මහල), ක.පෙ. 277, කොළඹ 00100, ශ්‍රී ලංකාව
தேசிய கொள்கைகள் மற்றும் பொருளாதார அலுவல்கள் அமைச்சு,
செயலகம் (3ஆம் மாடி), த. பெ. இல. 277, கொழும்பு 00100, இலங்கை

Ministry of National Policies and Economic Affairs
The Secretariat (3rd Floor), P.O. Box 277, Colombo 00100, Sri Lanka



Web Site: www.erd.gov.lk

මගේ අංකය
எனது இல.
My No

TA & UN/TH/S/GEN/2018

ඔබේ අංකය
உமது இல
Your No.

e-mail: info@erd.gov.lk

දිනය
திகதி.
Date.

26th February 2018



Secretaries, All Ministries

Dear Sir / Madam,

Sufficiency Economy Philosophy towards Sustainable Development – Article Contest

The Government of Thailand has invited Articles from eligible Government Officials who have already participated in the TICA Programme (from TICA Alumni) in Sri Lanka for the above mentioned Article Contest. The details of the contest is attached for your information.

The Article must be submitted in English to TICAArticleContest@gmail.com by 31st March 2018.

The authors of selected articles will be presented with TICA Award Certification and offered a fellowship to attend one preferred short-term training course related to SEP under TICA's Annual International Training Course (AITC) falling in the period of June-December 2018.

Your early response in this regard is highly appreciated.

Yours faithfully

Noor Rizna Anees
Additional Director General
for Director General

D/14
2018/03/02

Secretary
Ministry of Health, Nutrition & Indigenous Medicine

අධ්‍යක්ෂ ජනරාල්
பணிப்பாளர் நாயகம்
Director General

94-11-2484693

කාර්යාලය
அலுவலகம்

94-11-2484500

මගේ අංකය

94-11-2447633

**"Share It With TICA"
Article Contest
on
Sufficiency Economy Philosophy (SEP) for Sustainable Development**

As recognised in the Group of 77 (G-77) Ministerial Declaration in 2016, Sufficiency Economy Philosophy (SEP) is a practical approach that can support the achievement of the Sustainable Development Goals (SDGs) and its universality underscored by its successful application in various development projects in a number of developing countries.

Thailand International Cooperation Agency (TICA), Ministry of Foreign Affairs of Thailand, is pleased to organise an article contest "Share It With TICA" on the topic related to "Sufficiency Economy Philosophy (SEP) for Sustainable Development". The contest is aimed to reach out to TICA Alumni with a simple opportunity to share their experiences on the application of SEP in their local context for sustainable development based on the knowledge gained during their previous participation in TICA's training courses of all types.

TICA alumni are invited to join the contest by writing an article on the topic related to "SEP for Sustainable Development" in the following suggested content structure:

- (1) What is your understanding about SEP?
- (2) How do you manage to apply SEP in your daily life and/or your work?
- (3) How do you think SEP and sustainable development, as well as Sustainable Development Goals (SDGs), can be related?
- (4) How can you apply SEP to achieve SDGs in your local context?
- (5) What are your suggestions or initiatives related to the SEP application that you wish to propose to TICA?

The article must be written in English or French and should be between 800 and 1,000 words. It must be submitted with personal details including name, position, organisation, country, TICA course and year that TICA alumni attended via e-mail at TICAArticleContest@gmail.com by **31 March 2018**.

Depending on the number of articles to be submitted, up to 10 articles will be selected by a team of experts. TICA reserves the right to use the submitted articles in whole or part for any and all purposes related to non-commercial purposes. Authors of the selected articles will be presented with TICA Award Certification and offered a fellowship to attend one preferred short-term training course related to SEP under TICA's Annual International Training Courses (AITC) in Thailand falling in the period of June-December 2018. More information of these AITC courses is available at www.tica.thaigov.net/main/en/information/83653-AITC-2018-Calendar.html.

« Partagez-le avec la TICA »

Concours d'articles sur
la Philosophie de l'Economie de Suffisance (PES) pour le développement durable

Comme reconnue dans la Déclaration ministérielle du Groupe 77 (G-77) en 2016, la Philosophie de l'Economie de Suffisance (PES) est une approche pratique qui peut appuyer la réalisation des Objectifs de Développement Durable (ODD) ainsi que son universalité soulignée par sa mise en œuvre réussie dans plusieurs projets de développement dans un certain nombre de pays en voie de développement.

L'Agence Thaïlandaise de Coopération Internationale (TICA) du Ministère des Affaires Etrangères de Thaïlande a le plaisir d'organiser un concours de rédaction d'articles « Partagez-le avec la TICA », sur le sujet relatif à « la Philosophie de l'Economie de Suffisance (PES) pour le développement durable ». Le concours vise à inviter les anciens participants de cours de formation de la TICA à partager leurs expériences sur la mise en œuvre de la PES dans leur contexte local pour le développement durable basé sur la connaissance acquise pendant leur participation précédente à quelque cours de formation de la TICA que ce soit.

Les anciens participants de cours de formation de la TICA sont invités à participer au concours en rédigeant un article sur le sujet relatif à « la PES pour le développement durable » avec une structure de présentation du contenu suggérée comme suit :

- (1) Quelle est votre compréhension de la PES ?
- (2) Comment faites-vous pour mettre en œuvre la PES dans votre vie quotidienne et/ou dans votre travail ?
- (3) Comment pensez-vous que la PES et le développement durable ainsi que les ODD peuvent être reliés entre eux ?
- (4) Comment pouvez-vous mettre en œuvre la PES pour atteindre les ODD dans votre contexte local ?

(5) Quelles sont les suggestions ou initiatives relatives à la mise en œuvre de la PES que vous souhaiteriez proposer à la TICA ?

L'article doit être rédigé en anglais ou en français et doit contenir entre 500 et 1 000 mots. Il doit être envoyé avec les informations personnelles comprenant le nom, la fonction, l'organisation, le pays, le cours de formation de la TICA et l'année où l'ancien (ne) participant(e) a assisté à ce cours, à l'adresse courriel : TICAArticleContest@gmail.com au plus tard le 31 mars 2018.

En fonction du nombre d'articles reçus, une équipe d'experts sélectionnera au maximum 10 articles. La TICA se réserve le droit d'utiliser les articles présentés, en partie ou en totalité, à toutes fins non commerciales. Les auteurs des articles sélectionnés se verront remettre un Certificat du Prix de la TICA et offrir une bourse pour assister à un cours de formation de courte durée, de leur choix, relatif à la PES parmi les Cours de formation internationaux annuels de la TICA organisé en Thaïlande entre juin et décembre 2018. De plus amples informations sur les cours de formation de courte durée sont disponibles sur le site web www.tica.thaigov.net/main/en/information/83653-AITC-2018-Calendar.html.

* * * * *